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Interpelacje i zapytania  

z obrad LI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej Łomży, 

które odbyły się w dniu 28 lutego 2018 roku 

(…) 

Ad. 3 

Wiesław Tadeusz Grzymała – Przewodniczący Rady Miejskiej 

 Poprosił o zgłaszanie interpelacji i zapytań. 
 

Maciej Borysewicz – radny 
 

1. Zwrócił uwagę, że w dniu wczorajszym ukazała się informacja o otwarciu ofert 

na budowę hali targowej  i ceny są dużo wyższe niż zakładano. Czy podjęto już 

decyzję, co dalej z tym tematem. Prosi również o wyjaśnienie, z czego to 

wynika, czy ze złej kalkulacji, czy jak niektórzy sugerują, wykonawcy chcą 

wykorzystać sytuację, że jest rok jubileuszu. 

2. Odnosząc się do realizowanego dużego projektu tzw. bonu edukacyjnego dla 

mieszkańców i informacji, że pierwszy nabór nie wypadł zbyt korzystnie, jako 

przykład podał zgłoszenia, które nie spełniały kryteriów.  Prosi o wyjaśnienie, 

czy nie ma zagrożeń, czy wskaźniki zostaną zachowane i cały projekt jest 

realizowany właściwie.   

3. Prosi, aby Zastępca Prezydenta ustosunkował się do wczorajszego artykułu o 

wysokiej cenie łomżyńskiego systemu rowerowego ŁoKeR.  Prosi o 

poinformowanie, czy jest prawdą, że cena konkurencyjnej firmy była tańsza, czy 

miasto z druga firma kontaktowało się i czy realizacja tego programu w ogóle 

jest niezagrożona. Zauważył, że jedna spółdzielnia mieszkaniowa oficjalnie do 

tego się ustosunkowała, nie wie, czy druga wejdzie w ten projekt, co ze spółkami 

miejskimi, które miałyby w tym projekcie partycypować.  

4. Odnosząc się do przetargu na budowę nowego dworca zacytował fragment 

artykułu, który mówi, że urzędnicy oczekują, iż wykonawca wybuduje parkingi 

do 2 lipca, a na budowę centrum dworca wykonawca miałby czas do końca 

października br., a na forum znalazł ciekawe pytanie mieszkańca i prosi, aby 

Prezydent ustosunkował się do niego; „co będzie gdy nowy właściciel terenu 

zgodził się, aby z dworca można było korzystać tylko do końca lipca. 

Przystępujący do przetargu wykonawcy o tym wiedza i ceny ofert mogą pójść 

w górę, zwarzywszy, że miasto musi oddać w terminie teren, ze który już zostało 

zapłacone. Co wtedy, czy na każda cenę miasto się zgodzi, aby nie naliczać 

kar finansowych.” Czy nie ma takiej obawy i niebezpieczeństwa. 

5. Odnosząc się do naboru na dwa stanowiska pracy w Teatrze Lalki i Aktora; 

specjalista do spraw reklamy i pracownik gospodarczy prosi o poinformowanie, 

czy zakończyło się to postepowanie, jeżeli tak, to jaki jest wynik postepowania, 

kto został na te stanowiska zatrudniony.  
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Łukasz Kacprowski –radny 

 

1. Prosi o wyjaśnienie, czy jest możliwość zamontowania szafek na podręczniki, 

szczególnie w szkołach na poziomie podstawowym 1-3, z racji tego, że dość 

dużo książek jest w plecakach dzieci, które muszą je dźwigać. Wynikiem tego 

są później zajęcie korekcyjne w związku z problemami z kręgosłupami. Prosi 

więc o wyjaśnienie, czy jest możliwe instalowanie tych szafek, zdaje sobie 

sprawę, że niektóre szkoły maja ograniczone miejsca w salach, ale być może 

warto by było rozeznać, czy ten temat udałoby się „pociągnąć”. 

2. Zwrócił uwagę, że ulica przy SP nr 4 jest dość ruchliwą ulicą. Poddał pod 

rozwagę, czy nie byłoby warto zastanowić się nad wyniesieniem przejścia dla 

pieszych. Zauważył, że uczęszcza tam dużo dzieci, ale należałoby również 

zastanowić się, czy nie zrobić tego przy wszystkich szkołach i jeżeli jest 

przejście dla pieszych, to je wynieść. Zauważył, że wyniesienie przejścia 

spowalnia znacznie ruch, jak również nie uszkadza samochodów, jak dzieje się 

w przypadku progów zwalniających.  
 

Dariusz Domasiewicz – radny 
 

1. Prosi o przedłożenie informacji, na jaką wartość wyprzedano majątek miasta 

Łomży w latach 2014 – 2018 i w latach 2010 – 2014, aby można było sobie 

porównać. Zauważył, że panuje powszechna opinia, że sprzedaje się dość dużo 

atrakcyjnych działek, drogich działek, natomiast długi miasta niezmiennie rosną.  

2. Prosi o poinformowanie, jak wygląda sytuacja z pomnikiem, ponieważ z 

doniesień medialnych radni dowiadują się, że jakoby inwestycja była 

zagrożona. Prosi więc o uspokojenie mieszkańców. 

 

Zbigniew Prosiński – radny 

 

1. Na prośbę członków LOT prosi o odpowiedź, czy Prezydent zajął już stanowisko 

w sprawie inicjatywy, jaka LOT zgłosiła, a dotyczy to jednostki pływającej „Dar 

Łomży” oraz udziału miasta Łomży w dorocznej imprezie  cyklicznej, jaka jest 

„Pływanie na byle czym”. 

2. Wyjaśnił, że zgłaszają się do niego beneficjenci programu „Stop wykluczeniu 

cyfrowemu” z problemami w funkcjonowaniu sieci, którymi są przede wszystkim 

dostęp do sieci i jakość połączenia. Prosi więc o podanie przyczyn takiego stanu 

rzeczy.  

3.   Odnosząc się do odpowiedzi na interpelację dotycząca gospodarowania 

odpadami stwierdził, że nie jest z niej zadowolony. W związku z powyższym 

prosi o podanie, jakie były koszty odbioru i transportu  odpadów jednostek 

podległych Urzędowi Miasta  w latach 2015 – 2016 – 2107. Prosi o podanie 

ilości odpadów odebranych w poszczególnych latach. Prosi o informacje 

dotyczącą  kosztów funkcjonowania punktu selektywnej zbiórki odpadów 

komunalnych w latach 2015 – 2016 – 2017. Prosi o wyszczególnienie w każdym 
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roku poszczególnych rodzajów kosztów. Prosi również o zestawienie kosztów  

odbiorów i transportu  odpadów komunalnych oraz wpływów z tytułu opłat za 

gospodarowanie odpadami zgłoszonymi przez mieszkańców. Prosi o 

zestawienie w takiej formie, jak otrzymał za rok 2017 i o ujęcie lat 2015 – 2016. 

Prosi  o informację dotyczącą ilości złożonych deklaracji oraz wysłanych pism  

urzędowych związanych z gospodarowaniem odpadami w mieście Łomża wraz 

z kosztem ich wysłania w  poszczególnych sektorach za lata 2015 – 2016 – 

2017. Odnosząc się do kwestii wywozu awaryjnego przez MPGKiM, gdy Rada 

nie podjęła uchwały,   prosi o wyjaśnienie, na podstawie czego  Prezydent to 

zlecił, czy Zarządzenia, czy była to umowa z MPGKiM. Podkreślił, że nie może 

na ten temat znaleźć informacji.   

 

Adam Zwierzyński – radny 

 

 Zwrócił uwagę, że radni w dniu dzisiejszym otrzymali monety okolicznościowe, 

co oznacza, że zakończono cykl produkcji. Prosi w związku z tym, aby bardziej to 

rozreklamować. Zauważył, że są ładne plakaty, prosi więc, aby umieścić je nawet w 

jednostkach podległych miastu, jak szkoły, zakłady pracy. Podziękował następnie w 

imieniu Klubu Numizmatycznego Dukat z Ostrołęki  Prezydentowi za przekazanie 

monet oraz   Pani Prezydent za kontynuację tego programu. Następnie w imieniu 

kolekcjonerów podziękował Naczelnik Karolinie Krzykowskiej, która wraz z zespołem 

ciężko pracowała nad tym przedsięwzięciem.   

 

 Lech Śleszyński – radny 

 

1. Podziękował komendantowi Policji za odpowiedź na jego interpelacje w kwestii 

kradzieży samochodów, której treść przytoczył.  

2. Zwrócił uwagę, że miasto jest dobrze oznakowane, w kwestii ruchu drogowego. 

Powoduje to, że kierowcy przyjeżdżają do Łomży  po naukę, jednak zwiększona 

liczba pojazdów zmusza do zmian. Zauważył, że na ul. Zawadzkiej jest duży 

ruch, co powoduje, że dochodzi do nieszczęśliwych wypadków. Proponuje więc, 

aby przejścia dla pieszych oznaczyć świetlnymi znakami, jak robi się to w 

niektórych miejscach.  

3. Poinformował, że kierowcy proponują, aby na ul. Polowej lepiej oznakować 

powstałe rondo i wysepkę.  

4. Odnosząc się do opinii społecznej prosi o odpowiedź, dlaczego w niektórych 

łomżyńskich sklepach kasa działa tylko przy stoisku z alkoholem.  

 

Alicja Konopka – Wiceprzewodnicząca Rady 

 

 W imieniu rodziców dzieci PP nr 5 poruszyła problem parkingu, przy tym 

przedszkolu, ponieważ rano, gdy przywożą dzieci do przedszkola są problemy z 

parkowaniem. Prosi więc, aby  parking był dostępny tylko dla rodziców ok. 2 godzin 

przed rozpoczęciem pracy i 2 do po zakończeniu pracy przedszkola.  
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Andrzej Wojtkowski – radny 

 

1. Odnosząc się do odpowiedzi na interpelację z poprzedniej sesji, a dotyczącej 

barierek zabezpieczających przejście na stadion stwierdził, że w odpowiedzi 

Prezydent Garlicki poinformował, że wykonanie zadania będzie możliwe do 

końca 2018 roku, natomiast Prezydent Chrzanowski odpowiadając na 

interpelacje podczas ostatniej sesji stwierdził, że jest to do zrealizowania jak 

najszybciej. Prosi więc o sprecyzowanie, czy wydarzy się  to jak najszybciej, 

czy koniec 2018 roku jest to najszybciej.  

2. Zacytował wypowiedź twórcy pomnika, który ma być gotowy do 15 czerwca 

2018 roku, że „pomnik nie tworzy się w 3 miesiące”, prosząc o  odpowiedź, czy 

pomnik powstanie na 15 czerwca, czy będzie to imitacja pomnika. 

3. Prosi o wyjaśnienie, czy jest prawdą, że w szkołach nie można dyrektorom 

wypłacać godzin zastępczych, które przepracowali, można je wypłacić 

nauczycielom tylko za zgodą Prezydenta Miasta.  

 

Ewa Chludzińska – radna 

 

1. Prosi o poinformowanie, jaki jest stan zaawansowania prac nad zmiana 

dokumentacji Osiedla Wschód. 

2. W związku z panującymi mrozami prosi o poinformowanie, czy są  osoby 

zagrożone zamarznięciem, kto ta strefę monitoruje i jakie możliwości maja 

osoby, aby skorzystać z noclegowni. Kto monitoruje te sprawy, czy  są 

informacje na temat osób zagrożonych zamarznięciem. 

3. Zwróciła uwagę, że na bardzo wielu drzewach w mieście rosną jemioły i jedno 

takie drzewo, mocna zaatakowane przez jemioły rośnie przy ul. Zjazd i obawia 

się, aby wiosną drzewo to pod ciężarem tych pasożytów runie. Apeluje więc, 

aby w chwili obecnej pokonać przeglądu drzew, aby nie doszło do wypadku. 

 

Stanisław Oszkinis – radny 

 

1. Prosi o poinformowanie, na jakim etapie jest projekt  budynku po hotelu przy ul. 

Wesołej. Ile do tej pory oddano mieszkań i czy projekt ten nie jest zagrożony.  

2. Zwrócił uwagę, że w Łomży jest Dom Seniora, mało jednak kto wie, gdzie się 

znajduje, nie posada on również żadnego szyldu, a to również jest reklama.   

 

Witold Chludziński – radny 

 

1. Prosi o podanie informacji, na jakiej podstawie, w ramach reklamy 

wykorzystywany jest herb miasta Łomży podczas meczów piłkarskich 

ekstraklasy na stadionie Górnika Zabrze. Wyjaśnił, że chodzi o to, iż oglądając 

transmisję, herb jest zniekształcony, a więc w pewien sposób jest on 

lekceważony. Prosi więc o wyjaśnienie tej kwestii. 
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2. Prosi o poinformowanie, kto odpowiada za porządek terenu położonego w 

obrębie hali targowej, a mianowicie chodzi mu o działkę i teren po starej 

targowicy, która była zarządzana przez osobę  prywatną. Uważa, że taka 

„wizytówka” w centrum miasta, gdzie planowane jest centrum przesiadkowe nie 

przynosi chluby, tym bardziej, że swoja siedzibę ma tam Straż Miejska.  

3. Prosi o wyjaśnienie sytuacji, która panuje w żeńskiej piłce ręcznej. Zauważył, 

że różne w tej kwestii docierają pogłoski, prosi więc o wyjaśnienie  tego radnym. 

 

Tadeusz Zaremba – radny 

 

1. Zwrócił uwagę, że w związku z tym, iż projekt kompetencyjny wywołuje duże 

emocje, prosi o informację raz na kwartał, jakie kontrakty zawarto, w jakim 

charakterze, czy to znowu szkolenie informatyczne, czy językowe i jakie są 

szkolenia zawodowe i kto je realizuje. 

2. Stwierdził, że rozmawiał w tej kwestii z osobami kompetentnymi, ale posiada 

przed sobą dwa wydruki WPF z grudnia 2014 i obecny i te wydruki są tak 

zrobione, jakby chciano, aby radnym nie udało się  odczytać, co jest tam 

napisane, jest to bez formatowania. Prosi, aby przedkładać to w formie 

czytelnej, przynajmniej w jednolitym układzie, z przecinkami.   

 

Wiesław Tadeusz Grzymała – Przewodniczący Rady Miejskiej 

Poinformował, że podczas przyjęć zgłosił się do niego  mieszkaniec T. K. z ul. 

Zdrojowej, którego sprawą już wielokrotnie Rada zajmowała się, a który przedstawił 

mu dokument, z którego wynika, że w 1962, czy 1972 roku był przeprowadzana 

komasacja i   jego wnioski i skargi były przez miasto źle rozpatrywane. Jeżeli więc 

zainteresowany mógł sięgnąć po dokumenty z komasacji, a Urząd opiera się na innych 

dokumentach, to prosi o ponowne sprawdzenie tego.  

 

Więcej interpelacji i zapytań nie zgłoszono. 
 

(…) 


